



曲棍球球棍儲物櫃租用申請表

KPCC Hockey Stick Locker Rental Application Form

申請人資料 Applicant Information

(請用英文大楷填寫此表格以便輸入資料 Please write in BLOCK letters to facilitate data input process.)

姓名 Name:	電話 Phone:
電郵 E-mail:	港青會員証號碼 Y-membership No:

聯絡地址 Correspondence Address:

球棍型號資料 Stick Information (Model):	左 LEFT / 右 RIGHT
-----------------------------------	------------------

費用 Locker Rate

租用期 Locker Rental Period :	會員 Member Fee	非會員 Non-Member Fee
三個月 3 Months	<input type="checkbox"/> HK\$ 120	<input type="checkbox"/> HK\$ 145
半年 6 Months	<input type="checkbox"/> HK\$ 180	<input type="checkbox"/> HK\$ 215
一年 12 Months	<input type="checkbox"/> HK\$ 330	<input type="checkbox"/> HK\$ 375

租用詳情 Rental Details (供職員填寫 Official Use Only)

Tag Number	Start From	Expired on	Payment \$ (cash/card)	Receipt No	Payment Date	Staff Initial

儲物櫃租用條款 Locker Rental Terms and Conditions

- ◆ 儲物櫃以先到先得的方式分配。Locker is allocated on a first come first served basis.
- ◆ 每枝球棍只獲一個標籤編號。Each tag number is assigned for one stick only.
- ◆ 所有存放曲棍球棍儲物櫃內的球棍必須套上本會提供之指定索帶，否則本中心有權移除沒有指定標籤的球棍而不需另行通知。如索帶遺失或損毀，將收取港幣 25 元正作補發之費用。
Sticks keeps inside storage are taped with our assigned tag, YMCA KPCC reserves the right to remove any stick without our assigned tag from the locker without prior notice. HK\$25 tag replacement fee will be charged for any lost and damage.
- ◆ 曲棍球球棍於儲物櫃內遺失或遭受損壞，本會恕不負責。
The YMCA of Hong Kong will not be held responsible for any loss or damaged articles stored inside the lockers.
- ◆ 儲物櫃申請續期手續應在到期日或之前辦理。Locker Renewal formality should be made on or before the expiry date.
- ◆ 如租用儲物櫃之合約到期/欠款，租用者應在到期日內取回所屬之私人物品，否則將由本會職員將作廢物處理，不另通知。
The locker must be cleared and returned to the KPCC on or before the rental expiry date, upon second day of expired date articles will be disposed of without giving prior notice.
- ◆ 租用期限及款項不得轉讓予他人/退款。The rental period and fee is non-transferable and non-refundable
- ◆ 若遺失曲棍球棍儲物櫃卡，請即通知港青京士柏百周年紀念中心服務櫃台，補發費用為港幣 50 元正。
Please report immediately to the Reception Counter of KPCC for any loss or damaged card. HK\$50 card replacement fee is required.
- ◆ 本會將保留一切爭議的最終決定權。YMCA of Hong Kong reserves the right of final decision in case of disputes.

儲物櫃租用規則 Locker Rules and Regulations

- ◆ 租用者只可在本中心辦公時間(0930-2230)內親身到服務櫃台提取或存放球棍。
User is required to withdraw or return the stick at the reception counter during our opening hours. (0930-2230)
- ◆ 租用者每次提取球棍，必須攜帶及出示曲棍球棍儲物櫃卡給本中心作身份查核，否則本中心有權拒絕給予提取曲棍球棍。
User is required to bring & present the Hockey Stick Locker User Card prior to withdraw the stick. YMCA KPCC reserves the right to decline any user who fails to present this card for identity check-up.
- ◆ 如租用者未能出示曲棍球棍儲物櫃卡作身份查對，每次需收取行政費港幣 10 元作資料檢查。
If user fails to present the Hockey Stick Locker User Card for identity check-up prior to withdraw the stick, HK10 administration fee will be charged for conducting the check-up.

聲明 Statement

通過填寫和簽署這個程序，本人已細閱、明白及同意以上一切由香港基督教青年會制定的儲物櫃租用條款和守則。

By filling and signing this application, I have read, understand and agree to abide by the above policy set forth by the YMCA of Hong Kong.

申請人簽名: Signature of applicant:	日期: Date:
-----------------------------------	--------------